

新式外來人口統一證號

New UI No. Format for Foreign Nationals

親愛的客戶您好

中華民國內政部移民署已於110年1月2日起核發載有新式統號的證件，且開放申請換發。相關資訊敬請參酌以下網站 (<https://www.immigration.gov.tw/5382/5385/7445/238440/>)。

於本行相關資料變更事宜，請洽本行辦理並檢附變更之證明以及其他相關要求之文件，明細請洽本行業務經理或諮詢專線電話:02-2722-3838。

另因本年度所得稅結算申報期間將屆，並茲此提醒外來人口注意申報之統一證號與金融機構留存證號是否相符，以免影響自身權益。

Dear Customer,

The Ministry of the Interior National Immigration Agency Republic of China, Taiwan (NIA) has started to issue certificates with new Foreign National ID number from 2nd January 2021 and accept application for replacement. For related information, please refer to the following website. (<https://www.immigration.gov.tw/5382/5385/7445/238440/>)

For the change of information (New UI No.) at our Bank, please contact us and provide document evidencing such change together with other relevant documents as requested by us. For more information, please contact your relationship manager or UOB Service line: (02) 2722 3838.

Also, as we are approaching the end of the tax filing period, please be reminded to note whether the UI No. in the tax filing is the same as the UI No. in financial institution's record to ensure no impact on your rights and interests.